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Formanden	   byder	   velkommen	   til	   SAND	   STORSTRØM’s	   generalforsamling	   på	   Frivilligcenter	  
Guldborgsund,Banegårdspladsen	  1a	  4800	  Nyk.F	  

Der	  er	  6	  fremmødte,deriblandt	  SAND’s	  formand	  Per	  Kragh	  og	  SAND’s	  næstformand	  Leif	  Jensen.	  

1.Valg	  af	  dirigent	  og	  referant	  

	  Formanden	  foreslår	  Per	  Kragh	  som	  dirigent	  og	  Leif	  Jensen	  som	  referant.Dette	  bliver	  enstemmigt	  vedtaget	  

Dirigenten	   overtager	   ordet.Han	   oplyser	   at	   generalforsamlingen	   er	   lovligt	   varslet	   og	   går	   videre	   til	   næste	  
punkt	  på	  dagsordenen.	  

2.Valg	  af	  stemmetællere	  

	  Det	  vedtages	  at	  bliver	  det	  nødvendigt,er	  dirigenten	  og	  referanten	  stemmetællere	  

3.Formandens	  beretning	  

	  Formanden	  tager	  ordet.	  

SAND	  STORSTRØM	  har	  efter	  det	  blev	  dannet,haft	  udskiftning	  i	  udvalget.Nogle	  har	  forladt	  udvalget	  og	  nye	  
er	  kommet	  til,og	  har	  de	  sidste	  9	  mdr	  været	  stabilt	  mht	  medlemmer.	  

Alle	  har	  været	  nye	  og	  SAND-‐regi	  og	  har	  bla	  brugt	  året	  på	  at	  sætte	  sig	  ind	  i	  hvad	  SAND	  er	  for	  en	  størrelse,og	  
hvad	   det	   vil	   sige	   at	   være	   SAND-‐udvalgsmedlem.Hele	   udvalget	   har	   derfor	   været	   på	   både	   lovgivnings	   og	  
tillidsmandskursus.	  	  

SAND	   STORSTRØM	   har	   i	   årets	   løb	   været	   repræsenteret	   i	   kommunikationsgruppen	   ved	   formand	   Jesper	  
L,som	  har	  været	  med	  på	  TDH	  i	  Silkeborg	  og	  Vejle.I	  Silkeborg	  blev	  han	  interviewet	  til	  DR’s	  P4	  Østjylland	  og	  
TV2	  Østjylland	  

SAND	  STORSTRØM	  har	  også	  været	  repræsenteret	  i	  den	  internationale	  arb.gruppe	  ved	  formanden,som	  også	  
har	  været	  med	  til	  konference	  i	  Bruxelles.	  

SAND	  STORSTRØM	  var	  også	  med	  på	  årets	   temadage	   i	  Middelfart,og	  har	   været	  med	  på	  alle	   fælles	   SAND-‐
møder.	  

SAND	   STORSTRØM	   har	   også	   været	   leverandør	   af	   arbejdskraft	   til	   byggeriet	   af	   SAND’s	   nye	   sekretariat	   på	  
Sundholm.2	  af	  udvalgets	  medlemmer	  har	  i	  lange	  perioder	  boet	  i	  mandskabsvogn	  derude	  i	  forbindelse	  med	  
dette.	  	  

Udvalget	  har	  også	  i	  årets	  løb	  åbnet	  en	  ”hjemløserådgivning”	  på	  Frivilligcenter	  Guldborgsund,som	  har	  åbent	  
onsdag	  i	  lige	  uger	  kl.15-‐17.	  

I	   forbindelse	  hermed	  har	   vi	   fået	  et	   rigtig	  godt	   samarbejde	  med	  de	  andre	   frivillige	   foreninger	   i	  huset,som	  
arbejder	  for	  socialt	  udsatte.	  



Vi	  har	  også	  deltaget	  i	  det	  årlige	  dialogmøde	  med	  vores	  byrådspolitikere,hvor	  vi	  bla	  diskuterede	  oprettelsen	  
af	   et	   Udsatteråd.På	   dette	   punkt	   må	   vi	   konstatere	   at	   vore	   politikere	   er	   tunge	   at	   danse	   med,men	   vi	   vil	  
fortsætte	  med	  at	  lægge	  pres	  på	  dem	  for	  at	  få	  et	  sådant,sammen	  med	  vore	  samarbejdspartnere.	  

Som	  det	  sidste	  kan	  jeg	  fortælle	  at	  SAND	  STORSTRØM	  også	  er	  represænteret	  i	  Hus	  Forbi’s	  bestyrelse	  i	  form	  
af	  en	  suppleant.	  

Alt	  i	  alt	  et	  spændende	  år	  2010	  for	  et	  nyt	  udvalg.	  

4.Regnskab	  

	  Formanden	  fremlagde	  regnskabet,som	  blev	  godkendt	  

5.Godkendelse	  af	  budget	  

	  Der	  foreligger	  ikke	  noget	  budget,da	  der	  kun	  er	  bevilget	  2000,-‐	  i	  §	  18	  midler	  

6.Behandling	  af	  indkomne	  forslag	  

Der	   er	   forslag	   om	   at	   ændre	   vedtægternes	   §4	   stk	   2	   til	   følgende	   ordlyd:Den	   ordinære	   generalforsamling	  
afholdes	   hvert	   år	   i	   feb	   måned	   og	   indkaldes	   med	   mindst	   3	   ugers	   varsel	   med	   angivelse	   af	  
dagsorden.Indkaldelsen	   offentliggøres	   på	   SAND’s	   hjemmeside	   og	   sendes	   til	   beboerrådene	   på	   alle	   §	   110	  
boformer	   på	   Sydsjælland,Lolland,Falster	   og	   Bornholm,samt	   til	   lederne	   af	   disse,som	   sørger	   for	  
offentliggørelse	   ved	   ophæng	   på	   opslagstavler,således	   at	   indkaldelsen	   er	   offentlig	   tilgængelig	   for	  
alle.Endvidere	  sendes	  indkaldelsen	  til	  lederne	  af	  herberger	  og	  varmestuer	  på	  Sydsjælland,Lolland,Falster	  og	  
Bornholm,som	   sørger	   for	   offentliggørelse	   ved	   ophæng	   på	   opslagstavler,således	   at	   indkaldelsen	   er	  
tilgængelig	  for	  alle.	  

Forslaget	  blev	  enstemmigt	  vedtaget.	  

7.Valg	  af	  bestyrelsesmedlemmer	  

Der	  blev	  valgt	  bestyrelse	  som	  samtidig	  konstituerede	  sig	  

Formand	  Jesper	  Lauritzen,valgt	  for	  2	  år	  

Næstformand	  Ivan	  Holck,valgt	  for	  1	  år	  

Kasserer	  Jørgen	  Andersen,valgt	  for	  1	  år	  

Best.medlem	  Christian	  Behrman,valgt	  for	  2	  år	  

8.Valg	  af	  suppleanter	  

	  Ingen	  

9.Valg	  af	  revisionsansvarlig	  

	  Sussi	  Larsson,Sønderskovhjemmet	  blev	  genvalgt	  



10.Evt	  

	  Der	  var	  ikke	  noget	  til	  punktet	  

	  Herefter	  takkede	  dirigenten	  for	  god	  ro	  og	  orden,og	  formanden	  takkede	  de	  fremmødte	  

	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  

	  


